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 PRÍHOVOR

 

Na vzniku študentskej firmy sa podieľalo 19 šikovných 
a ambicióznych žiakov aplikovanej ekonomiky. Na výbere
zamerania firmy sme si dali záležať. Cieľom bolo vytvoriť

firmu, ktorej produkty by bolo možné využívať v
každodennom živote. Cieľ sme splnili, vymysleli sme

balíčky so suchých surovín na pečenie. Zúčastnili sme sa
mnohých aktivít organizovaných JA Slovensko. Vďaka

novým skúsenostiam a radám sme zistili, že náš produkt
má aj nedostatky. Zmenili sme spôsob balenia, balíčky

nahradili sklené zaváraninové poháre, ktoré sú z
ekologického hľadiska výhodnejšie. Výrobky sme

propagovali vo vlastnej škole, a aj iných školách v našom
meste. Predávali sme upečené koláče z našich pohárov. 
Poháre so suchými surovinami nie je náš jediný výrobok.

V októbri sme sa zúčastnili medzinárodnej súťaži
 JA Europe FOODATHON. Prezentovali sme domáci

kompostér s kalifornskými dážďovkami. Kompostér je
náš druhý produkt, v ktorom spracúvame odpad zo

suchých surovín na pečenie. Z takto získanej
"masyodpadu" nám dážďovky vyprodukovali bio hnojivo,

ktoré slúži na ďalšie použitie.
Neoddeliteľnou súčasťou firmy je aj náš konzultant –

Matej Horňák. Je bývalým žiakom našej školy, absolvent
APE. Hravo sa vcítil do našich problémov. Prišiel k nám
na hodiny, zúčastnil sa vianočného predaja a bol nám

veľkou oporou pri nácviku prezentácií na pódiu.
 
 

Nina Dudonová
prezidentka 



 ODDELENIE
ĽUDSKÝCH
ZDROJOV

Naša firma sa skladá 
z 18 zamestnancov. Organizačná
štruktúra študentskej firmy bola
rozdelená do štyroch oddelení –
ľudské zdroje, výroba, marketing,

financie. Každý študent v nej
zastával osobitnú pracovnú

pozíciu.
Našou úlohou bolo vedenie

mzdovej evidencie, evidovanie
dochádzky, udržiavanie morálky a
hlavne dobrých vzťahov vo firme.
Viedli sme evidenciu akcionárov,

ich osobné údaje sme mali
zaznamenané v tabuľkách. 

Mária Masárová
viceprezidentka 

Počas pôsobenia
firmy NATHING bol

ukončený jeden
pracovný pomer,

nebol prijatý žiadny
nový zamestnanec.



Viceprezidenti sa zúčastnili
viacerých online workshopov,

ktorými získali nespočetne veľa
skúseností v oblasti komunikácie,
tímovej práce a celkovo v oblasti

ekonómie.
Aj keď počas fungovania firmy
došlo medzi zamestnancami k

výmene názorov, cez všetky
problémy sme sa úspešne

prebojovali a našli najlepšie
riešenia. Každý názor bol potrebný

a dôležitý pre úspešnosť našej
firmy.

 ODDELENIE
ĽUDSKÝCH
ZDROJOV

Profesijný rast

Naša prezidentka Nina
Dudonová sa zúčastnila
meetingu prezidentov

školských firiem v Bratislave.
Tento meeting hostila firma

ANASOFT. Prebiehal vo forme
prednášky, ktorá bola veľmi

obohacujúca.

 
Viceprezidentky Yasmin a Karin sa tiež
zúčastnili workshopu prezentačných

zručností, ktoré organizovalo JA Slovensko
spolu s AT&T, kde naberali skúsenosti ako

prezentovať, aké pomôcky použiť pri
prezentovaní a aj ako zvládať stres pri

prezentovaní.



 ODDELENIE
ĽUDSKÝCH
ZDROJOV

Naša firma vďaka spolupráci s
Finančnou správou mohla na škole
spraviť zbierku pre kynológov, kde
sme zbierali staré kufre, batožiny,
športové tašky, batohy, kabelky,

ľadvinky či iné batožiny. Tieto
nepotrebné batožiny slúžia

kynológom naučiť ich služobné psy
rozlišovať tabak, drogy, CITES alebo
peniaze. Pri nácviku pachových prác
vo Výcvikovom stredisku služobnej
kynológie v Gajaroch dochádza k

nielen k opotrebeniu batožiny, ale aj
jej znehodnoteniu.

Ide nám o tzv. filantropiu - príspevok
podnikateľov svojej komunite 

ČO NENOSIŤ: napáchnutú, plesnivú
a znečistenú batožinu

ČO PRINIESŤ: kufre, športové tašky,
batohy, ľadvinky, školské tašky,

kabelky
DOKEDY: 31.3.2023



FUNKCIA
VÝŠKA MZDY
(za hodinu)

POČET
ZAMESTNANCOV

Prezident 2,50 1

Viceprezident 1,50 4

Ostatní
zamestnanci

1,00 14

Spolu x 19

Mzdy

 ODDELENIE
ĽUDSKÝCH
ZDROJOV

Výšku miezd sme určovali podľa pozície pracovného miesta. 

Po dohode so zamestnancami sme sa rozhodli vyplatiť mzdy len
raz na konci januára nasledovne:

FUNKCIA VÝŠKA VYPLATENEJ MZDY

Prezident 137,50

Viceprezident 82,50

Ostatní zamestnanci 55,50

Zamestnanci, ktorí sa najviac zaslúžili o úspech firmy, budú ďalej
ohodnotení v podobe prémii.



 ODDELENIE
VÝROBY

Naším hlavným cieľom bolo vyrobiť kvalitný
produkt, ktorý by bol užitočný pre našich

zákazníkov a nám priniesol slušný
hospodársky výsledok. Každý pracovník z

oddelenia mal na starosti rôzne činnosti od
nákupu materiálu až po prípravu na predaj.

Náš výrobný tím bol veľmi usilovný a aktívny.

Naše výrobky

Voňačky - Girlandy

Môžu slúžiť ako dekorácia, ktorá
krásne ozdobí váš domov.

Výhodou týchto girlánd je, že ich
možno zavesiť na stromček, na
okno, do auta, na dvere alebo
kamkoľvek a vždy Vám budú

krásne rozvoniavať.

Karin Drgonová 
viceprezidentka 



 ODDELENIE
VÝROBY

Suchá zmes Cookies, Brownies a Bábovka

"Ušetri si čas a kúp všetko naraz. S nami si upečieš Cookies,
Brownies alebo bábovku v jednom kroku ako super profík"

Naše motto znie:



 
S bioodpadom vyprodukovaným pri výrobe
sme mysleli ekologicky a tak sme využili náš
ďalší produkt – kompostér, s ktorým sme sa
zapojili do medzinárodnej súťaže Foodathon
organizovanej JA Europe. Pre niekoho je náš
nápad síce neobvyklý ale o to viac šetrný k

nášmu životnému prostrediu. Pôvodný
nápad sme trochu upravili a pre naše

špeciálne kalifornské dážďovky sme vytvorili
lepšie podmienky. Skladá sa z troch
použitých vedier z pracích kapsúl. 

V strednom vedre sa nachádzajú dážďovky
spolu s bioodpadom, kde prebieha

kompostovanie. No a v spodnom vedre sa
nám už hromadí bio hnojivo alebo tzv. worm

tea (dážďovkový čaj), ktorý nám
vyprodukovali naše kalifornské dážďovky 

a slúži na ďalšie použitie. 
 



 ODDELENIE
FINANCIÍ

Paulína Soldánová
viceprezidentka 

 
Spoločníci na začiatku fungovania vložili
vklad 1€, spolu 19€, ktorý nám slúžil na

počiatočné výdavky spojené so zakladaním
firmy. Naša študentská firma získala vstupný
kapitál od akcionárov v hodnote 100€, ktoré

sme získali predajom 100 ks akcií po 1 €.
Tieto príjmy nám slúžili na zakúpenie

materiálových vstupov. 
Počas našej prvej akcie - Vianočný predaj,

sme získali 90,30 €. Akcia- Valentín bola už o
niečo úspešnejšia, tržby za naše výrobky boli
135,31€. 8.marca sme si pripomenuli sviatok

žien MDŽ na ktorom sme získali tržby vo
výške 105 €

Pred sebou máme naplánovaných ešte
niekoľko akcií, ako napríklad Celoštátnu

súťaž v spracovaní informácií na počítači SIP
a návštevu ZŠ v našom meste, na ktorých
budeme prezentovať činnosť našej firmy

 a JA Slovensko.
 



 ODDELENIE
FINANCIÍ

Prehľad o priebežných príjmoch,
výdavkoch a výsledku hospodárenia



 ODDELENIE
MARKETINGU

Naše oddelenie marketingu je zamerané na
propagáciu produktov prostredníctvom

aplikácie Instagram a Facebook, cez ktoré
propagujeme náš produkt formou fotiek a

videí a oboznamujeme zákazníkov o
plánovaných akciách a predaji.

 Hlavným cieľom je uspokojiť potreby
zákazníkov. 

Na škole propagujeme naše produkty
prostredníctvom plagátov o produktoch,

novinkách a najbližšieho plánovaného
predaja, ktoré sa umiestňujú v triedach, na

hlavnej nástenke na chodbe školy a
prostredníctvom Edupage. Týmito

platformami si zabezpečujeme, že naše
informácie sa vždy dostanú k cieľovým

zákazníkom.
 

Sarah Yasmin Zrayer
viceprezidentka 



 BUDÚCNOSŤ

Hlavným cieľom je poskytovať sortiment
suchých balíčkov aj naďalej na rôznych

školských akciách na našej škole ale aj na
základnej škole na vedeckom jarmoku. Do

budúcnosti ich plánujeme robiť aj na
objednávku. Veľkú perspektívu vidíme aj vo

voňačkách (vonné ozdoby zo sušených
potravín), ktoré sa stretli s veľkým záujmom

u našich zákazníkov. Vďaka našej študentskej
firme Nathing sme mali možnosť získať rôzne
skúsenosti a nazrieť do zákulisia podnikania.

Naučili sme sa pracovať v kolektíve, riešiť
rôzne nepredvídané problémy, ale hlavne

vždy sme spolu našli určité úspešné riešenie,
čo bolo prospešné pre chod celej našej firmy. 



SPRÁVA
DOZORNEJ RADY 



SPRÁVA O
ČINNOSTI

KONZULTANTA 

 
Náš konzultant nám veľmi pomohol

pri vianočnom predaji. Dal nám
užitočné rady, ktoré sme naplno
využívali a aj vďaka nim bol náš
predaj veľmi úspešný. S každým
problémom nám hravo poradil a
pomohol. Na hodinách sme viedli

dlhé spoločenské debaty plné
rôznych nápadov. Ďalej nám

pomohol s prezentáciou na pódiu.
Ukázal nám ako máme správne

vystupovať, čomu by sme sa mali
vyhýbať a čo naopak určite

nevynechať. Všetky jeho rady sme sa
snažili naplno využívať. Touto

formou by sme sa mu chceli veľmi
poďakovať za všetok čas, ktorý nám

venoval aj za všetky jeho rady. V
mene celej našej firmy mu prajeme

veľa úspechov do budúcna.
 



Kontakt

Sociálne siete

Názov

Adresa

Email

Nathing, š. f.
 

__nathing__oa
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